

香港復康會「畫出新生命」慈善畫展

The Hong Kong Society for Rehabilitation – “Paint A New Life” Charity Art Exhibition

◀ 贊助表格 Sponsorship Form ▶

(如蒙支持善舉，請於 2021 年 2 月 26 日(星期五) 或之前將填妥的表格傳真至 2205 6166 或電郵至

hksrcrd@rehabociety.org.hk。

Please return the completed form by fax 2205 6166 or email to hksrcrd@rehabociety.org.hk on or before 26 Feb 2021 (Friday)

我們願意支持香港復康會「畫出新生命」慈善畫展 Yes, we would like to support the Hong Kong Society for Rehabilitation – “Paint A New Life” Charity Art Exhibition.

捐款贊助 請於 2021 年 2 月 26 日(星期五) 或之前回覆，以便安排各項宣傳。

Event Sponsorship To ensure the proper sponsorship acknowledgement on all promotional materials, **please respond no later than 26 Feb 2021 (Friday).**

請在適當方格內填上「√」號。Please tick the relevant box.

<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
冠名贊助 Title Sponsor HK\$150,000 or above	金贊助 Gold Sponsor HK\$68,000 or above	銀贊助 Silver Sponsor HK\$28,000 or above

➤ 詳細鳴謝，請參考附件。For detailed entitlements, please refer to the Sponsorship Package.

贊助/捐款者資料 Details of Sponsor / Donor

贊助/捐款人/機構名稱(中) : _____ 先生/女士/太太

Sponsor / Donor / Organisation (English) : _____ Mr./Ms./Mrs.

收據抬頭 Addressee of donation receipt : _____

通訊地址 Postal Address : _____

聯絡人 Contact Person : _____ 電話 Tel : _____ 電郵 Email : _____

如有垂詢，歡迎致電 2534 3352。 For enquiries, please call 2534 3352.

地址：香港九龍藍田復康徑 7 號 1 樓 A102 室 Address: Room A102, 1/F, 7 Rehab Path, Lam Tin, Kowloon

電郵 Email: hksrcrd@rehabociety.org.hk

傳真: 2205 6166

Whatsapp: 6170 2685

備註 Remarks

1. 捐款港幣\$100 元或以上可憑正式收據申請扣減稅項。如使用網上捐款會透過電郵收取電子版正式收據，如使用支票或直接存款方式捐款，正式收據將寄回上述地址。

Donation of HK\$100 or above is tax deductible with an official receipt. An electronic receipt will be sent to your email address if the donation is made by online donation. A hardcopy receipt will be sent to the postal address provided above in due course if the donation is made by cheque or direct deposit.

2. 本會所收集的個人資料將保密處理，目的是作為寄發收據及與您通訊的用途。本會或將會使用您的個人資料，進行研究/分析/統計、籌款、推廣活動/訓練課程/與本會相關之事宜，與及發出相關邀請/宣傳刊物。如您不同意上述有關本會使用個人資料的安排，請於後方空格加「✓」，然後簽署。

All personal information collected will be treated as strictly confidential. HKSR may use your personal data for the purposes of future communication & receipts, research / survey, fundraising, notification of activities and courses / HKSR related information. If you disagree on the proposed use of your personal data please 「✓」 the box and then sign.

我不同意上述有關使用個人資料的安排。 I object to the use of my personal data as stated above.

簽署及公司蓋章 (如適用) Signature with Company Chop (if applicable) :

日期 Date : _____